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A Néppárt nagyváradi székházában Zatykó Gyula, a párt országos alelnöke és helyi
polgármester-jelöltje bemutatta a Néppárt tanácsos-jelöltjeit.  Zatykó kihangsúlyozta:
teljes tanácsos-jelölti listát indítottak, melyen jól képzett, minden területre kiterjedő
szakemberek kaptak helyet.

Zatykó Gyula elmondta: tanácsosjelölt-csapatával problémák egész sorát szeretné megoldani az
elkövetkezendő négy évben.  Ezek közül  a  legfontosabbnak azokat  tartotta  azokat,  amelyek a
magyar  identitást  veszélyeztetik,  amelyekkel  szemben  a  jelenlegi  városvezetés  érdektelen,
valamint amelyek szerepet játszanak a fiatalok elvándorlásában.

Felszólalásában Csomortányi István, építőmérnök, a Néppárt Bihar megyei elnöke is a fogyatkozó
magyarságra hívta föl a figyelmet, amelyet valódi és megoldandó problémának tekint. Csomortányi
rámutatott: az elmúlt huszonöt év alatt a város lakossága harmincezer fővel lett kevesebb, és a
magyarok  egynegyede  tűnt  el.  Meglátása  szerint,  a  fiatalok,  munkahelyek  hiányában  arra
kényszerülnek, hogy az érettségi után elhagyják a várost, s ezért e jelenség megállítása érdekében
cselekvési tervet kell kidolgozni.

Csomortányi  kijelentéseihez  kapcsolódva  Nagy  Zoltán  matematika-informatika  szakos  tanár
elmondta:  teljesen  átláthatatlan  a  kerületi  iskolák  megszüntetése,  továbbá  az  egész  tanügyi
rendszerre a stratégiai tervezés hiánya, az átláthatatlanság és a feleslegesen sok adminisztrációs
papírmunka  a  jellemző,  melynek  következtében  a  tanárok  már  lassan  több  időt  töltenek  az
adminisztrációs munkával, mint a tanítással. Nagy elmondta: tanácsosként azért fog dolgozni, hogy
a tanügyi rendszerben a döntések – az operativitás érdekében – a lehető legalacsonyabb szintre
kerüljenek.



A legfiatalabb jelölt, Kálmán Balázs informatikus szerint a transzparencia teljes hiánya jellemző a
jelenlegi városvezetésre. Ő arra vállalkozik, hogy átláthatóbbá tegye a városvezetést, valamint arra,
hogy megszüntesse a csúszópénz-rendszerre és korrupcióra épülő városi gazdálkodást.

Szabó  Judit  vegyészmérnök  a  város  optimális  infrastruktúrájának  kialakítását,  illetve  a
közszolgáltatások  javítását  tűzte  ki  célul.

Dr. Balogh Árpád háziorvos tanácsosként a hatékony családorvosi szolgálat megvalósítását, és a
fiatal szakorvosok támogatását tűzte ki célul, mivel az elmúlt hét évben tizenötezer orvos hagyta el
az  országot,  ami  nagymértékben veszélyezteti  a  megfelelő  orvosi  ellátást.  Ugyanakkor  azt  is
kiemelte, hogy az egészségügyi-, a tanügyi- és a kulturális intézményeket ki kell vonni a politika
befolyása alól.

Moldován Lajos, a nagyváradi Néppárt elnöke elsősorban a közszállítási problémákat emelte ki,
továbbá  azt  tűzte  ki  célul,  hogy  tanácsosként  szorosabbra  fűzi  majd  a  városháza  és  a  civil
szervezetek  közti  kapcsolatot.  Felelevenítette,  hogy  civil  kezdeményezéssel  indult  el  a  Szent
László-szobor körüli vita is, és ugyancsak civil kezdeményezéssel gyűlt nyolcezer aláírás a szobor
felállítását támogatandó.

Tőtős  Zsuzsa  nyugdíjas  vállalkozó  Nagyváradot  egy  élhetőbb,  infrastrukturálisan  is  fejlettebb
városként látná szívesen, Holló-Csejtei László Barna képzőművész, nyugdíjas egyetemi tanár pedig
azt szorgalmazná tanácsosként, hogy hatékonyabb legyen az együttműködés a közigazgatás és az
alkotói közösségek között.
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